
BRM.0012.6.3.2021 
 
 

Protokół nr 24/2021 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej  

Rady Miejskiej Inowrocławia, odbytego w dniu 23 marca 2021 r.   

w trybie zdalnym (z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość). 
 

Czas  trwania posiedzenia 9.00 – 9.50 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Stolarska Lidia     – Przewodnicząca Komisji 

2. Olszewski Grzegorz  – członek Komisji 

3. Żukowska Maria   – członek Komisji 

4. Podogrodzka Ewa  – członek Komisji   
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia. 

2. Ewa Dekańska – Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich. 
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji, która 

po sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach Komisji  

uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, 

stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku posiedzenia. 
 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów 21/2020 z 15 grudnia 2020 r., 22/2021 z 26 stycznia 2021 r., 

23/2021 z 16 lutego 2021 r. 

4. Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2020 r. oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadań na 2021 r.  

5. Przyjęcie sprawozdania z realizacji „Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w 2020 r.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu wniesienia opłaty za 

korzystanie w 2021 r. z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych 

do spożycia w miejscu sprzedaży. 

7. Rozpatrzenie Apelu w sprawie przyjęcia przez Sejm Rzeczypospolitej Polskiej projektu 

ustawy o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych, zgłoszonego w dniu 4 lutego 2021 r. przez 

Koalicję Polską, w zakresie zwolnienia z opłaty, o której mowa w art. 111 ust. 1 ustawy 

o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 

8. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

9. Sprawy bieżące. 
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Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Proponuję w punkcie 6 wpisać: 

1. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu wniesienia opłaty za 

korzystanie w 2021 r. z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży. 

Proponuję w punkcie 7 wpisać: 

1. Rozpatrzenie Apelu w sprawie przyjęcia przez Sejm Rzeczypospolitej Polskiej 

projektu ustawy o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 

zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych, zgłoszonego w dniu 

4 lutego 2021 r. przez Koalicję Polską, w zakresie zwolnienia z opłaty, o której 

mowa w art. 111 ust. 1 ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za wprowadzeniem zmian do porządku obrad? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołów 21/2020 z 15 grudnia 2020 r., 22/2021 z 26 stycznia 

2021 r., 23/2021 z 16 lutego 2021 r. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 21/2020 z 15 grudnia 2020 r.? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 22/2021 z 26 stycznia 2021 r.? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 23/2021 z 16 lutego 2021 r.? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Ad. 4. Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny 

za 2020 r. oraz przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadań na 2021 r. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań 

z zakresu wspierania rodziny w 2020 r. wraz z wykazem potrzeb na 2021 r.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy ktoś ma pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
 

Grzegorz Olszewski – członek Komisji: 

Materiał był bardzo szczegółowy, obszerny, zrozumiały i bardzo przejrzysty.  
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Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Poproszę o wyjaśnienie Pana Naczelnika na czym się różni pomoc mieszkaniowa  

a opłaty mieszkaniowe? Bo tutaj w tych tabelkach mamy przedstawione dosyć 

szczegółowo, ale te pozycje mnie trochę zainteresowały. Na czym polega ta pomoc? 

Tabelka na stronie 5 i 6.  
 

Jadwiga Kalinowska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Inowrocławiu: 

Tabela nr 3 to jest ujęcie dodatków mieszkaniowych. Dodatek mieszkaniowy 

obejmuje przede wszystkim koszty eksploatacji mieszkania w skład, których 

wchodzą: czynsz, ogrzewanie mieszkania. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Pani Dyrektor to jest opisane. Ja to mam. To jest pomoc mieszkaniowa. Co oznacza 

pozycja: opłaty mieszkaniowe? 
 

Jadwiga Kalinowska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Inowrocławiu: 

To jest dodatkowa pomoc dla osób i rodzin, które nie są w stanie zapłacić rachunków 

za zużytą energię elektryczną, ewentualnie mają znaczące zadłużenia za gaz i grozi 

im brak dopływu, a jest on jedynym i możliwym dla tej rodziny sposobem na 

używanie maszynki gazowej, przygotowanie dla rodziny posiłków. W opłatach 

mieszkaniowych podstawą uzyskania dodatku mieszkaniowego jest regulowanie 

czynszu na bieżąco. Jeśli jednak, choćby jedną ratę po, umożliwimy osobie lub 

rodzinie zapłacić, wówczas ma prawo ubiegać się ponownie za zgodą zarządcy 

budynku lub jego właściciela. To jest taka pomoc na przestrzeni roku na kwotę 

28.900,95 zł. Niekiedy w grę wchodzi też bezumowne zajmowanie mieszkania, bo  

właściciel nie chce przedłużyć umowy, a osoba bądź rodzina nie znalazła sobie 

nowego miejsca zakwaterowania. To jest zbiór takich różnych problemów 

rodzinnych, które nie wyczerpują się w kwestii dodatku mieszkaniowego. Bywa też, 

że rodzina jest nieuprawniona i jak mówiłam wcześniej zajmują bezumownie 

mieszkanie lub osoba bądź rodzina jest zadłużona i utraciła prawo do dodatku 

mieszkaniowego, aby mogła ponownie z tego korzystać musi być przynajmniej jeden 

czynsz uregulowany.  
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Czyli to jest inne działanie niż ta pomoc mieszkaniowa. Dziękuję. Mam jeszcze 

pytanie odnośnie projektów współfinansowanych z Europejskiego Funduszu 

Społecznego, bo tutaj bardzo ładnie zostały opisane takie dwa projekty  

np. „Akademia Rodzica” gdzie dużo działań było podjętych przez Miejski Ośrodek 

Pomocy Społecznej czy przez Terenowy Komitet Ochrony Praw Dziecka i mam takie 

pytanie. W ramach jakiego konkursu i przez kogo ogłaszanego otrzymaliście Państwo 

wsparcie na te projekty i w jakiej wysokości? 
 

Jadwiga Kalinowska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Inowrocławiu: 

Jeśli chodzi o projekty to głównie aplikujemy do Regionalnego Ośrodka Polityki 

Społecznej, ponieważ on w imieniu władz województwa rozpisuje różnego rodzaju 
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konkursy. Konkursy, które nas interesują to są takie, które nie rodzą po stronie 

środków Miasta zbyt dużych kosztów i jakby dają sporo dla potencjalnych osób 

objętych tym programem. „Akademia Rodzica” cieszy się zainteresowaniem kobiet 

przede wszystkim takich, które nie mają tego dobrego wzorca prowadzenia domu, 

zaczerpniętego ze swojego domu rodzinnego i w tej sytuacji nie umieją gospodarzyć 

środkami, ani przygotować prostych posiłków. Też zorganizować w sposób 

prawidłowy jakiejś relacji pomiędzy dorosłymi a dziećmi w rodzinie. To nie są duże 

projekty, ale bardzo ważne i nigdy nie mamy na nie większego naboru jak 20-25, bo 

uważamy, że tutaj ważna jest przede wszystkim punktualna praca. Jeśli chodzi  

o środki to Państwo mają podane.  
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Od kogo otrzymaliście wsparcie i w jakiej wysokości? Bo widzę, że działania były 

bardzo szerokie.   
 

Jadwiga Kalinowska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Inowrocławiu: 

Poproszę o jakieś 5 minut i zaraz podam Pani dokładnie każdy projekt, który był  

i jakie były koszty, tylko muszę sięgnąć do innych materiałów. Nie sądziłam, że to 

będzie. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Bardzo szeroko te projekty zostały opisane, i  dlatego warto byłoby wiedzieć coś 

więcej. Dobrze, proszę przygotować i dziękuję. To może Pan Gąsiorek? Mam 

pytanie, czy w ogóle w 2020 r. były organizowane jakieś festyny? 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Mówimy na temat materiału, czy to jest pytanie takie w przerywniku? 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Ja cały czas opieram się na materiale. Czy jakieś festyny były organizowane? Tutaj 

odnośnie działań Straży Miejskiej, że brała czynny udział w festynach. I tak się 

właśnie zastanawiałam, czy były jakieś festyny organizowane. Komenda Straży 

Miejskiej Inowrocławia na stronie 20.  
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Mamy na stronie 20: Komenda Straży Miejskiej podjęła działania profilaktyczne 

mające wpływ na poziom bezpieczeństwa dzieci i młodzieży w wieku przedszkolnym 

i szkolnym na podstawie programów profilaktycznych realizowanych  

w przedszkolach i szkołach oraz na organizowanych festynach. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Proste pytanie. Czy były festyny organizowane?  
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Ja nie rozumiem te pytania. Bo ma Pani informacje, jakie działania organizowała 

Straż Miejska, tak?  
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Tak. A moje pytanie jest proste. Czy były organizowane jakieś festyny? 
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Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Pani Przewodnicząca, jak rozumiem, ja mam rozstrzygnąć teraz, czy np. 

bezpieczeństwo wnucząt czy pogadanka to były festyny czy nie? Nie. To nie były 

festyny. Młodzież bez uzależnień, program profilaktyczny skierowany do młodzieży 

na temat skutków zażywania, to pewnie też nie był festyn, tylko pogadanka, bo pisze, 

że była pogadanka.  
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

No właśnie. Dlatego mówię, żeby też pisać to co się faktycznie dzieje, a nie 

zwiększać objętość stron czy grubość materiału. Konkretnie pisać to co się dzieje, a 

nie wymyślać jakieś rzeczy, które się nie odbywają. Wiadomo, że w ubiegłym roku, 

żadne festyny nie były organizowane. Dlatego przygotowując materiał to też 

zwróćmy uwagę, żeby pisać to co się faktycznie dzieje. O to chodzi. Dziękuję.  
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Pani Przewodnicząca, ale ja nic o festynach nie widzę. Pani teza wydaje mi się, że 

jest fałszywa.  
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Jaka fałszywa? Przecież ma Pan na str. 20, że były organizowane festyny.  
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Z całym szacunkiem, ale Pani mówi coś takiego: „Proszę nie pisać czegoś, co się nie 

działo, proszę pisać to co się działo”. Ma Pani napisane to co się działo i co się nie 

działo. Zatem nie rozumiem skąd ta teza. Sprawozdanie dotyczy faktycznych działań, 

które realizowały jednostki. Sprawozdanie przygotował Miejski Ośrodek Pomocy 

Społecznej, jakie działania były podejmowane na rzecz rodziny przy współpracy 

między innymi ze Strażą Miejską. Komenda Straży Miejskiej podała jakie działania 

wykonała, są to nazwane, konkretne działania, są opisane, czy to była pogadanka. 

Natomiast nie ma tutaj  żadnej informacji o festynach. I stąd Pani pytanie jest trochę 

dziwne.  
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Panie Naczelniku, na stronie 20. Straż Miejska w roku 2020 podjęła działania 

profilaktyczne mające wpływ na poziom bezpieczeństwa dzieci i młodzieży w wieku 

przedszkolnym i szkolnym oraz na podstawie niżej wymienionych programów 

profilaktycznych realizowanych w przedszkolach, szkołach oraz na organizowanych 

festynach.  
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

To jest materiał, który przygotowała Komenda Straży Miejskiej. Jeżeli Pani 

Przewodnicząca sobie życzy, to ja do Komendanta wykonam telefon i też zapytam ile 

było festynów, czy w ogóle były. Były momenty, kiedy można było organizować 

zajęcia i być może, że takie były. Bo akcje Straż Miejska organizuje w szkołach 

razem z policją na różnego rodzaju działaniach i związanych z profilaktyką,  

i z pomocą społeczną. Jeżeli są wątpliwości, to ja mogę Państwu je wyjaśnić.  
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Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Ostanie pytanie. Na stronie 38 w punkcie 20 mamy wpisaną grupę „Widzialna Ręka”. 

Czy coś więcej na ten temat Pan wie? Co to jest za grupa? Czym się zajmowała? 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Na stronie 38 jest informacja o „Widzialnej Ręce”. Przed świętami Bożego 

Narodzenia przekazała 15 paczek żywnościowych dla rodzin wychowujących dzieci 

zakwalifikowanych przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Inowrocławiu. 

Grupa „Widzialna Ręka” jest to grupa kilku osób fizycznych, które jakby 

samorzutnie chcą pomagać i taką pomoc zrealizowali.  
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy coś więcej oprócz tych 15 paczek zorganizowane było przez tą „Widzialną 

Rękę”?   
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Pani Przewodnicząca to jest działalność kilku osób fizycznych, które działają tak  

w cudzysłowie na własną rękę. „Widzialna Ręka” to jest działalność osób fizycznych. 

One nie mają obowiązku informować mnie i Ośrodka Pomocy Społecznej jakie 

działania wykonują, natomiast wykonały działanie związane z przekazaniem paczek, 

które odnotował Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej jako działanie, które zostało 

zrealizowane, bo było to faktem. Te paczki przekazano. Zatem to znalazło się 

w sprawozdaniu. Natomiast jakie inne działania wykonywała ta grupa to po pierwsze 

nie wiemy, a po drugie nic więcej nie zostało przekazane jeśli chodzi o Miejski 

Ośrodek Pomocy Społecznej. Pani Dyrektor dokończy.  
 

Jadwiga Kalinowska – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Inowrocławiu: 

Pani Przewodnicząca wartość tego projektu była 50.656,00 zł, a wkład własny gminy 

czyli nasze środki 2.550,00 zł. Był to projekt, który bardzo się sprawdził i mamy 

kilka osób z tego projektu, które w tej chwili funkcjonują dużo lepiej i bardziej 

samodzielnie. Jeśli chodzi o „Widzialną Rękę” to jest to jak już powiedział Pan 

Naczelnik grupa osób, ale oni też w okresie „COVID-u” uczestniczyli aktywnie 

w robieniu zakupów dla osób starszych i niepełnosprawnych. Także to jedno ze 

znanych nam działań, a jeśli chodzi o te paczki świąteczne to była to ich inicjatywa, 

zwrócili się do Ośrodka czy możemy wskazać rodziny. Oczywiście każda rodzina, 

która była beneficjentem paczek z ich strony, musiała wyrazić zgodę na ujawnienie 

danych osobowych.  
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 
 

Więcej pytań nie było. Przechodzimy do głosowania.  

Kto jest za pozytywnym rozpatrzeniem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w 2020 r. wraz 

z wykazem potrzeb na 2021 r.? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja  Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 1/2021 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań 

z zakresu wspierania rodziny w 2020 r. wraz z wykazem potrzeb na 2021 r. 
 

Ad. 5. Przyjęcie sprawozdania z realizacji „Miejskiego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

w 2020 r. 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii za 2020 r.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy ktoś ma pytania do przedstawionego materiału? 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Pozwolę sobie zadać pytanie. Bo mamy tu w tych materiałach, tak samo to dotyczyło  

poprzednich materiałów, chodzi mi o świetlice socjoterapeutyczne, gdzie na stronie 8 

mamy napisane, że zajęcia dodatkowe ze specjalistami oraz wyjścia na basen zostały 

zawieszone. Nie odbywały się również cykliczne wydarzenia między świetlicowe 

organizowane w ubiegłych latach np. zabawy integracyjne czy Mikołajki. 

Odwracając kartkę na druga stronę nr 9 mamy wpisane zajęcia wychowania 

fizycznego, basen. Zajęcia sportowe odbywały się we wszystkich świetlicach. Ich 

głównym celem było odziaływanie wychowawcze i poprzez wdrożenie 

podopiecznych do przestrzegania zasad współżycia zespołowego i tu mamy 

poszczególne grupy świetlicowe, które korzystały także z basenu. Czytamy dalej. 

Zajęcia z wychowawcą w 2020 roku, miały one szczególne znaczenie, gdyż były 

stałym elementem w planie pracy świetlic. Wychowawcy przygotowywali zajęcia, 

warsztaty plastyczne, relaksacyjne zabawy ruchowe, quizy, konkursy, zajęcia 

tematyczne jak Andrzejki, Dzień Pluszowego Światowego Misia, Światowy Dzień 

Postaci Bajek, Międzynarodowy Dzień Praw Dziecka,  Światowy Dzień Życzliwości, 

Mikołajki  

i Wigilie Świetlicowe. I teraz, na dwóch stronach i w innych materiałach też to jest 

zapisane, że raz zajęcia są zawieszone, a w drugim materiale czytamy, że one jednak 

się odbywają. Nie wiem jak to rozumieć.  
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Co jest niezrozumiałe w tym materiale? Bo, gdyby doczytać dalej to na stronie  

12 w podsumowaniu pisze wyraźnie, że praca w świetlicach w roku 

sprawozdawczym wymagała dynamicznego reagowania na pojawiające się wytyczne 

i ograniczenia. Tam dalej jest wyjaśnienie dlaczego się tak działo. Czy Pani 

Przewodnicząca będzie łaskawa to przeczytać, czy mam jeszcze dopowiedzieć?  
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 
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Nie, nie. Ja też to czytałam, tylko mamy w materiałach wcześniejszych też napisane, 

że od marca do września zajęcia się nie odbywały, że baseny były zamknięte. Czyli 

raz się odbywały, a raz się nie odbywały tak?  
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia: 

Pani Przewodnicząca trzeba prześledzić jak funkcjonował COVID. Jak był zakaz to 

się zajęcia nie odbywały. Jak były odblokowane to zajęcia się odbywały według 

zasad opisanych w materiale, że tam grupy były dzielone i dzieci przy tych 

wszystkich obostrzeniach, które były zrealizowane zajęcia miały. Także odbywały się 

i się nie odbywały. W podsumowaniu ma Pani prezencję tego co się działo.  
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Oczywiście. Ja to doskonale rozumiem, bo to był bardzo trudny okres. Tylko mówię, 

że w materiale jest napisane na jednej stronie, że zajęcia są zawieszone, a na drugiej, 

że się odbywały. Przedstawiony materiał jest mało czytelny.  
 

Więcej pytań nie było.  
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 
 

Przechodzimy do głosowania.  

Kto jest za przyjęciem sprawozdania z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

za 2020 r. ?  
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja  Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 2/2021 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii za 2020 r. 
 

Ad. 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

wniesienia opłaty za korzystanie w 2021 r. z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży. 
 

Ewa Dekańska - Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie przedłużenia terminu wniesienia opłaty za 

korzystanie w 2021 r. z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy ktoś ma pytania do przedstawionego projektu? 
 

Ewa Podogrodzka – członek Komisji: 
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Ja mam takie pytanie, czy może Pani Naczelnik wie, jakie to będzie miało 

konsekwencję dla budżetu Miasta przesunięcie tego terminu? Porównując oczywiście 

rok ubiegły mniej więcej.  
 
 

Ewa Dekańska - Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich: 

Jeśli chodzi o opłaty to mogą być ewentualnie tylko przesunięcia w planie dochodów. 

Bo opłaty, które powinny wpłynąć z tych dwóch lat w tej chwili wynosiłyby około  

70 tysięcy, więc trudno zakładać np. w gastronomii wszyscy uiszczą tą opłatę np.   

30 listopada. Bo będzie na pewno część przedsiębiorców, która uiści te opłaty 

wcześniej. I przyjęty plan dochodów na bieżący rok z tytułu między innymi opłat,  

a tu mówimy tylko o opłatach w gastronomii, on nie powinien mieć tutaj większego 

wpływu na zachwianie płynności tych środków i przekazywania ich głównie na 

profilaktykę.  
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Więcej pytań nie było. Przechodzimy do głosowania.  

Kto jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu wniesienia 

opłaty za korzystanie w 2021 r. z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja  Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 3/2021 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu wniesienia opłaty 

za korzystanie w 2021 r. z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży.  

 

Ad. 7. Rozpatrzenie Apelu w sprawie przyjęcia przez Sejm Rzeczypospolitej 

Polskiej projektu ustawy o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, 

innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych, 

zgłoszonego w dniu 4 lutego 2021 r. przez Koalicję Polską, w zakresie zwolnienia 

z opłaty, o której mowa w art. 111 ust. 1 ustawy o wychowaniu w trzeźwości  

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 

 

Ewa Dekańska – Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich: 

Przedstawiła projekt Apelu w sprawie przyjęcia przez Sejm Rzeczypospolitej 

Polskiej projektu ustawy o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych 

chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych, zgłoszonego w dniu 

4 lutego 2021 r. przez Koalicję Polską, w zakresie zwolnienia z opłaty, o której mowa 

w art. 111 ust. 1 ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi. 

Projekt Apelu stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
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Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy ktoś ma pytania do przedstawionego projektu Apelu? 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Pytań nie było. Przechodzimy do głosowania.  
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu Apelu?  
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja  Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 4/2021 o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu Apelu w sprawie przyjęcia przez Sejm Rzeczypospolitej 

Polskiej projektu ustawy o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych 

chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych, zgłoszonego w dniu 

4 lutego 2021 r. przez Koalicję Polską, w zakresie zwolnienia z opłaty, o której mowa 

w art. 111 ust. 1 ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi. 

 

Ad 8.  Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Nie było. 
 

Ad 9.  Sprawy bieżące.  
 

Nie było. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie 

Komisji. 

 

 

Przewodnicząca Komisji 
 

Lidia Stolarska 
 

Protokołowała: 

Monika Kozioł 


